

# 还原铁粉80-150目 铁粉

产品名称	还原铁粉80-150目 铁粉
公司名称	广州拓亿贸易有限公司
价格	5.00/千克
规格参数	品名:铁粉 产地:河南巩义 铁含量 :96 ( % )
公司地址	广州市萝岗区科学城科学大道绿地广场B2栋1818
联系电话	020-22829556 13503090280

## 产品详情

品牌	河南	型号	80 - 150目
----	----	----	-----------

### 还原铁粉

1、 化工铁粉：主要用于钛白粉、化工等行业，含量80%-90%，80-150目可调。2、 金属置换用铁粉：主要用于铜镍等冶炼加工行业置换金属，含量70%-90%，80-150目。3、 橡塑产品填充用铁粉：主要用于橡胶、塑料行业填充配重用，松散比重2--4.5，80-150目可调。4、 工艺品填充配重用铁粉：主要用于工艺品仿金属效果及增加重量感，松散比重2--4.5，80-150目。5、 污水处理用铁粉：主要用于电镀、制革、造纸、染整、化工、陶瓷等行业废水处理，含量75%-90%，80-150目可调。6、 磁铁用铁粉：主要用于制造磁铁，含量70-90%，不同目数可调。7、 发热用铁粉：主要用于暖袋、发热帖等，含铁量85-90%，80-150目。

规格包装：25kg/包

brand	
henan	
model	
80-150 mesh	

## reduced iron powder

---

1, chemical iron powder: mainly used in titanium pigment, chemical and other industries, content is between 80% and 90%, 80-150 mesh is adjustable.

2, the metal displacement with iron powder: it is mainly used for copper and nickel smelting, such as replacement of metal processing industry, content is between 70% and 90%, 80-150 mesh.

3, xiangsu products filled with iron powder: mainly used in rubber, plastic filling weight, loose the proportion of 2-4.5, 80-150 mesh is adjustable.

4, arts and crafts filling weight with iron powder: it is mainly used for handicrafts imitation metal effect and increase the weight, loose the proportion of 2-4.5, 80-150 mesh.

5, sewage treatment with iron powder: mainly used in electroplating, leather, paper making, dyeing, chemical, ceramics and other industry waste water treatment, content of 75% 90%, 80-150 mesh is adjustable.

6, magnets with iron powder: mainly used in the manufacture of magnets, content is 70-90%, different mesh is adjustable.

7, fever with iron powder: it is mainly used for warm bag, hair retie, iron content is 85-90%, 80-150 mesh.

---

specifications and packing: 25 kg/bag